
 

 

PROTOKÓŁ 

z posiedzenia 04 Rady Naukowej Wydziału Informatyki i Telekomunikacji w dniu 

19.02.2020 r. 

 

W dniu 19.02.2020 r. na Wydziale Informatyki i Telekomunikacji o godz. 10:00 rozpoczęło się 

czwarte posiedzenie Rady Naukowej. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

dr inż. Jerzy R. Jaworowski - Dziekan Wydziału Informatyki i Telekomunikacji 

dr hab. inż. Michał Bereta - Katedra Informatyki 

prof. dr hab. Stanisław Drożdż - Katedra Informatyki 

dr hab. inż. Sergiy Fialko, prof. PK - Katedra Informatyki 

prof. dr hab. inż. Waldemar Rachowicz - Katedra Informatyki 

oraz zaproszeni goście: 

dr inż. Paweł Jarosz – Katedra Informatyki 

dr inż. Paweł Pławiak – Katedra Teleinformatyki. 

 

Zebraniu przewodniczył Dziekan dr inż. Jerzy R. Jaworowski. Dziekan powitał zgromadzonych 

oraz przedstawił porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia RN nr 03 z dnia 19.12.2019r. 

3. Omówienie wyników działalności naukowej za lata 2017-2019. 

4. Wyznaczenie kierunków działań na rok 2020. 

5. Wolne wnioski 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

Dziekan poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Uprawnionych do głosowania członków Rady Naukowej IiT było7. W głosowaniu udział wzięło 6 

członków Rady Wydziału WIiT. Wynik głosowania jest następujący: 

6 głosów Tak, 0 głosów Nie, 0 głosów wstrzymujących się. 

Członkowie posiedzenia jednomyślnie przyjęli porządek obrad 04 Rady Naukowej WIiT. 

 

2. Przyjęcie protokołu z 03 posiedzenia Rady Naukowej. 



 

 

Dziekan poinformował, że do członków posiedzenia został wysłany drogą mailową protokół z 03 

posiedzenia Rady Naukowej. Do Biura Dziekana trafiła jedna poprawka od dr hab. inż. Michała 

Berety, prof. PK. Dziekan poddał pod głosowanie protokół po dokonanej korekcie.  

Uprawnionych do głosowania członków Rady Naukowej WIiT było 7. W głosowaniu udział wzięło 

6 członków Rady Naukowej WIiT. Wynik głosowania jest następujący: 

6 głosów Tak, 0 głosów Nie, 0 głosów wstrzymujących się. 

Członkowie posiedzenia jednomyślnie przyjęli protokół z 03 Rady Naukowej WIiT. 

 

3. Omówienie wyników działalności naukowej za lata 2017-2019 

Następnie Dziekan oddał głos kierownikowi Katedry Informatyki dr inż. Pawłowi Jaroszowi oraz 

kierownikowi Katedry Teleinformatyki dr inż. Pawłowi Pławiakowi. Jako pierwszy głos zabrał dr 

inż. Paweł Pławiak, który poinformował, że wraz z kierownikiem Katedry Informatyki oraz we 

współpracy z mgr inż. Wojciechem Książkiem z Katedry Teleinformatyki, w kwietniu 2018 roku 

rozpoczęli pracę nad raportem dotyczącym działalności naukowej na wydziale. Raport ten powstał 

w kilku wersjach bowiem po spotkaniu z prof. Błażejem Skoczeniem okazało się, MNiSW planuje 

jeszcze dokonać zmianę odnośnie przeskalowania punktów za publikacje za lata 2018-2019 (nowa 

skala do 200 pkt.). Raport przygotowany został w dwóch wersjach. Pierwsza z nich sporządzona 

została w oparciu o punktację obowiązująca w latach 2017-2018, druga wersja z uwzględnieniem 

przeskalowanych punktów za lata 2017-2018 (punkty przemnożone przez 4). Równocześnie 

Wydział otrzymał raport przygotowany na zlecenie JM Rektora PK przez firmę Copernicus. 

Dr inż. Paweł Pławiak przypomniał, że drogą mailową raport wysyłany był do członków Rady 

Naukowej (co jakiś czas), natomiast omawiana wersja sporządzona została na dzień 06.02.2020 r.  

Następnie kierownicy katedr zaprezentowali wyświetlając na rzutniku członkom posiedzenia wyżej 

wspomniane wersje raportu oraz wspólnie je omówili. Kierownicy Katedr wraz z Dziekanem 

zwrócili się do członków posiedzenia z prośbą o weryfikację publikacji i punktów (przez wszystkich 

pracowników na wydziale) w rozesłanym po dzisiejszym spotkaniu raporcie (z dnia 06.02.2020r.) 

tak aby był jak najbardziej dokładny. Ustalono dwa kierunki działań na przyszłość związane z 

działalnością naukową: po pierwsze wypełniać puste sloty (zwiększać parametry wypełnienia 

slotów) a z drugiej strony zwiększać efektywność (może podbijać publikacjami wyżej 

punktowanymi). 

 

4. Wyznaczenie kierunków działań na rok 2020 

Dziekan zwrócił się do pracowników samodzielnych aby postarali się jak najbardziej wesprzeć 

działa młodych pracowników na Wydziale, bo to od nich zależy przyszłość Wydziału i jego 

dyscypliny.   



 

 

Następnie odbyła się krótka dyskusja nad organizacją seminariów naukowych na wydziale. Dziekan 

zaapelował aby seminarium było jedno wspólne dla obu katedr. Dr inż. Paweł Pławiak przypomniał, 

że seminarium wydziałowe odbywają się w każdą pierwszą środę miesiąca o godz. 11.00 w Sali N. 

(najbliższe zostało zaplanowane na 05.03.2020r.). Na koniec Dziekan poinformował, że dr hab. inż. 

Lesłąw Bieniasz, prof. PK w najbliższym czasie podejmie działania o wystąpienie o tytuł profesora 

belwederskiego.  


